



Parent Code of Conduct

The purpose of the Galatea Swim Team Code of Conduct for parents is to establish consistent expectations for behavior by parents. As a parent/guardian, I understand the important growth and developmental support that my child's participation fosters. I also understand it's essential to provide the coaching staff with respect and the authority to coach the team. I agree with the following statements:

1. As a parent / guardian I will set the right example for my child/ren by demonstrating sportsmanship and showing respect and common courtesy at all times to the team members, coaches, competitors, officials, fellow parents and all facilities.
2. As a parent / guardian I will refrain from coaching my child/ren from the stands during practices or meets.
3. As a parent / guardian I understand criticizing, name-calling, use of abusive language or gestures directed toward coaches, officials, volunteers, and / or any participating swimmer will not be tolerated.
4. As a parent / guardian I will respect the integrity of the officials, coaches, staff, and fellow parents.
5. As a parent/guardian I will time at meets that my child is participating in.
6. Failure to comply with the Code of Conduct as set forth in this document may result in disciplinary actions. Such discipline may include, but not be limited to suspension from the team or dismissal from the team.
7. As a parent/guardian have reviewed the Minor Athlete Abuse Prevention Policy (MAAPP) linked [here](#) and I agree to its terms.

Parent (Signature)

Date

家長行為守則

卡拉蒂游泳隊為家長制定的行為守則旨在建立家長行為的一致預期。作為家長/監護人，我明白孩子參與所帶來的重要成長和發展支持，也理解尊重教練團隊並賦予其指導權的重要性。我同意以下聲明：

1. 作為家長/監護人，我會以身作則，展現體育精神，隨時尊重隊員、教練、競爭者、官方人員、其他家長和所有設施。
2. 作為家長/監護人，我會避免在訓練或比賽期間從看台上指導孩子/孩子們。
3. 作為家長/監護人，我明白對教練、官方人員、志願者和/或任何參與的游泳運動員進行批評、辱罵、使用侮辱性語言或手勢是不被容忍的。
4. 作為家長/監護人，我將尊重官方人員、教練、工作人員和其他家長的完整性。
5. 作為家長/監護人，我將在孩子參與的內部比賽中計時。
6. 不遵守本行為守則可能導致紀律處分，包括但不限於暫停團隊資格或被開除出團隊。
7. 作為家長/監護人，我已審閱了未成年運動員虐待預防政策 [\(MAAPP\)](#) 並同意其條款。

家長/監護人 (簽章)

日期